
PROTOKÓŁ NR 14/2011 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 29 listopada 2011 r.  
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny nie zgłosili uwag do zaproponowanego 
porządku obrad: 
 
1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza wydatków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2012 rok; 
2) Programu współpracy Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2012 r. 

 
2. Sprawy różne. 
 

Do punktu 1: 
 
1) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli oraz preliminarza 
wydatków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 
2012 rok (w załączeniu do protokołu). 

2) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w sprawie 
Programu współpracy Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2012 r. (w załączeniu do protokołu). 
 
 

Do punktu 2: 
 
1) Radny Z. Moskalewicz  zwrócił się o przedstawienie informacji: 1) co jest 
powodem likwidacji stołówek szkolnych, 2) kosztów ich utrzymania,  
3) dlaczego w pierwszej kolejności planuje się likwidację stołówek  
w PSP Nr 3, 8, 11, a dopiero potem w PSP Nr 1.  
Członkowie Komisji jednogłośnie opowiedzieli się za przedstawieniem 
powyższej informacji na najbliższym posiedzeniu Komisji. 
 



2) Członkowie Komisji zapoznali się z odpowiedzią na wniosek w sprawie 
palenia papierosów w muszli koncertowej i załączoną opinią prawną  
w w/w kwestii (dokumenty w załączeniu). Zdaniem komisji odpowiedź jest 
niezadawalająca i należałoby sprawę jeszcze raz przeanalizować. 
 
3) Członkowie Komisji – na wniosek radnego D. Wierzbińskiego – 
postanowili zasięgnąć informacji w Zakładzie Usług Miejskich, czy pan 
……………………. ubiegał się o przydział lokalu z mieszkaniowego zasobu 
gminy. 

 
 
Na tym obrady zakończono. 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
         Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska         mgr Stanisław Sulik 
 
 


